
 

ÅRSBERETNING 2024 

FOR 

ØSTRE SANDE JEGER- OG FISKERFORENING 

 

 

Innkalling til årsmøte på Fremad onsdag 19.03.2025 kl. 18:30 

Enkel bevertning. 

Velkommen 
 

NB. Se Facebook Østre Sande JFF for info. 

 
 



Dagsorden Ɵl årsmøtet for 2024 
 

1. KonsƟtuering av årsmøte 

• Godkjenning av innkalling 

• Godkjenning av dagsorden 

• Valg av møteleder 

• Valg av referent 

• Valg av tellekorps 

• Valg av to medlemmer Ɵl å underskrive protokoll 

2. Årsberetninger for 2024 

3. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 

4. Regnskap og budsjeƩ 

5. Innkomne saker 

6. Foreningens konƟngentandel 

7. Valg 

 

  



Årsmelding fra Styret i Østre Sande jeger og fiskerforening - 2024 

 

Det er med stor glede vi presenterer årsmeldingen for 2024. DeƩe året har vært preget av både 
uƞordringer og gode opplevelser for våre medlemmer i Østre sande jeger og fiskerforening. Vi har 
haƩ fokus på å fremme jakt- og fiskeinteressen, samt ivareta natur- og miljøhensyn. 

 

Styrets sammensetning 

Styret har beståƩ av følgende medlemmer: 

Ove Lersveen - Leder  

Geir Nyhus - Kasserer  

Anders August Johansen - Nestleder  

KrisƟan Haugen - Sekretær  

Odd PeƩer Skatrud - Styremedlem  

Marius Vassmoen - Styremedlem  

Terje Søsveen - Utvalgsleder fisk  

SƟan Brenden Johansen - Utvalgsleder ungdom  

Lars PeƩer Sundve - Utvalgsleder viltpleie  

Monica Waldal - Kvinnekontakt  

Daniel Weberg - Data ansvarlig  

 

I løpet av året har foreningen gjennomført flere akƟviteter: 

Jakt og fiskearrangementer: Vi har arrangert rev, bever og rådyrjakt for ungdomsmedlemmene. 
Fiskekonkurranse, sommer og vinter. Filmforedrag med Høgfoss og Fallan, som var åpent for alle.  

Droneprosjektet «Redd en rådyrkalv», med mulighet for å være med for alle medlemmer som hadde 
lyst Ɵl å bidra. Det var en braƩ læringskurve for dronepilotene, men prosjektet må regnes som en 
suksess og vil bli gjentaƩ i 2025. Vi har også bidraƩ i forskningsprosjektet Ɵl NINA som gikk på GPS-
merking av rådyrkalver.  

Det har vært flere dugnader på hyƩa. HyƩa har bliƩ vasket ned fra tak Ɵl gulv og noe innvendig 
malearbeid har bliƩ uƞørt. Solcelleanlegg er montert på hyƩa. Det vil bli byƩet ut med et nyƩ anlegg 
i 2025. Pipa har bliƩ rehabilitert, og to nye ildsteder er montert. 

I utgangen av 2024 ble det leid et lager for oppbevaring av foreningens eiendeler. 

 

 

 



Økonomi 

Foreningens økonomi har vært stabil i løpet av året. Vi har haƩ inntekter fra medlemskonƟngent, 
arrangementer, Ɵlskudd og spleis. UtgiŌer er knyƩet Ɵl driŌ av droner, leie av terreng, jakt og samling 
med ungdomsgruppa, foredrag, leie og vedlikehold av hyƩa. Vi jobber konƟnuerlig med å sikre en 
sunn økonomisk driŌ. Vår kasserer måƩe trekke seg i utgangen av 2024. DeƩe medførte at vi fikk 
dårlig Ɵd Ɵl regnskapet og vi så da ingen annen mulighet enn Ɵl å engasjere en regnskapsfører. 

 

Medlemsutvikling 

Medlemsantallet er stabilt, og per 31-12-2024 har vi 172 medlemmer.  

 

FremƟdsutsikter 

I året som kommer, har vi planer om å: 

Videreføre jakt med ungdomsgruppa og ha ungdomssamlinger med skyte-simulator. 

NyƩ foredrag. 

Droneprosjektet går videre i 2025. Det er også mulig at NINA ønsker vår bistand i 2025. 

Fiskekonkurranse sommer og vinter. 

Selvik vassdraget skal rotenonbehandles. Her kan foreningens medlemmer være med. 

HyƩa skal beises og nyƩ solcelleanlegg monteres. 

Øke rekruƩeringen av unge jegere og fiskere. 

 

 

Vi vil takke alle medlemmene for deres engasjement og deltakelse i foreningens akƟviteter. Uten 
deres innsats ville ikke foreningen vært den samme. Vi ser frem Ɵl et nyƩ år med spennende 
muligheter og uƞordringer. 

 

Ove Lersveen 

Leder 

Østre Sande jeger og fiskerforening 

 

 

 

 



Årsberetning Ungdomsgruppa 
 

Beverjakt 

I sluƩen av april hadde vi et par kvelder hvor vi var ute med et par juniorer og så eƩer beveren i 
henholdsvis Fløita og Kudalsdammen. Det var mye akƟvitet og eƩer et par spennende situasjoner ble 
det Ɵl sluƩ også med en bever hjem. 

 

Rådyrjakt 

I november var vi tradisjon tro på rådyrjakt i Hellingskauen. Det ble flere fine loser og flere hadde 
rådyr innom posten. Fall ble det også.  AvsluƩet dagen med bål og pølsegrilling. 

   

 

Revejakt 

Revejakt med støver og hihund har vi ikke kommet ordentlig i gang med i år av forskjellige årsaker, 
men vi hadde noen turer ut på nyslåƩe jorder i sommer med musepipen. Det ble skuƩ flere rev på 
disse turene. 

 

 



TT-Uka 

Klokkerjordet skole arrangerte i november TT-Uka (Trygghet & Trivsel) hvor alle elever fra 8. Ɵl 10. 
klasse kunne velge mellom diverse akƟviteter de skulle være med på denne uka.  

Jakt, fiske og friluŌsliv er et populært tema og hele 50 stk søkte seg Ɵl akƟviteten, men av prakƟske 
årsaker måƩe det seƩes en grense på 25 elever. I løpet av uka var de med på krabbefiske i 
Sandebukta, fuglejakt på vestskauen og rådyrjakt på østskauen.  

Østre Sande JFF bisto med rådyrjakten med både hunder og jegere.  

Jakten ble gjennomført i vald 9, og klarert med Grunneierlaget i forkant. 

Det ble et bra gjennomført opplegg hvor foreningen fikk mye god reklame. 

De aller fleste elevene fikk oppleve flere spennende situasjoner.  

Det var også flere av ungdommene som var med i łor har nå taƩ jegerprøven. 

 

 

  



Årsberetning Viltpleieutvalget 2024 
 

Viltpleieutvalget har i 2024 beståƩ av følgende personer: 

 Lars PeƩer Sundve 
 Marius Vassmoen 
 KrisƟan Sundve 
 Hans MarƟn Fallan 
 Magne Myrseth 
 Ove Lersveen 

Har i år lagt med tall fra 2023 i parentes. 

Det ble i 2024 solgt 144 (159) dagskort småvilt, 32 (38) sesongkort småvilt, 9 (14) sesongkort Bever og 
18 (29) sesongkort Rovvilt. 

Antall jaktdager var 527 (697). 

Totalt er det innrapportert: 

 15 (10) Rødrev 
 31 (11) Ringdue 
 0 (1) Grevling 
 0 (1) Svartand 
 5 (2) Tiur 
 0 (1) Jerpe 
 0 (1) Rugde 
 0 (1) Enkeltbekkasin 
 9 (9) Mår 
 3 (3) NøƩeskrike 
 4 (0) Orrhane 
 1 (0) Mink 
 2 (5) Ravn 
 1 (0) Hare 

Rovviltpremie 

Vinner i 2024 ble Sten OƩo Weberg med 1 Rødrev, 9 Mår, 2 Ravn og 3 NøƩeskrike 

2. plass gikk Ɵl SƟan Brenden Johansen med 10 Rødrev. 

Poeng regnes eƩer følgende liste: 

Mår = 45 poeng 

Rev = 35 poeng 

Mink = 20 poeng 

Ravn = 5 poeng 

Kråkefugl = 2 poeng 



AkƟvitet i Viltpleieutvalget 

Årets store akƟvitet har vært søk eƩer Rådyrkalver før slåƩ. Vi kjøpte mot sluƩen av 2023 inn 2 
droner med termisk kamera som skulle brukes Ɵl deƩe. Det har vært lagt ned mange Ɵmer i 
forberedelser både med tanke på hvordan bruke utstyret og å kontakte grassprodusenter slik at vi kan 
få et varsel på når de skal slå. Søket gjøres mest effekƟvt Ɵdlig på morgenen når temperaturen er 
lavest, og vi har vært avhengig å få med mannskap for å bære Rådyrkalvene ut. Det har vært stor 
interresse for å være med på denne akƟviteten og vi vil takke alle som har ståƩ opp Ɵdlig for å være 
med. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Vi har også vært med på et Pilotprosjekt for en større studie i regi av Norsk InsƟtuƩ for 
Naturforskning (NINA). DeƩe gikk ut på å lokalisere og GPS-merke opp Ɵl 30 Rådyrkalver, og vi sƟlte 
med 2 Droner og var med 3 søndager. Området vi søkte i var Melsomvik ned mot Sandełord samt i 
Andebu. 

Prosjektet gikk ut på å finne ut av følgende: 

 Gir flyƫngen rådyrkalven høyere overlevelse enn om den blir liggende i enga. 

 Påvirker flyƫng sannsynligheten for at geita forlater kalven. 

 Påvirker flyƫng sannsynligheten for at rådyrkalven blir drept av rovdyr. 

 Har flyƫngen effekt om den skjer flere dager før slåƩen. 

Det ble totalt merket 27 Rådyrkalver i deƩe prosjektet. Den offisielle rapporten er i skrivende stund 
ikke helt klar, men representanten fra NINA kunne avsløre at prosjektet var vellykket og de kunne ikke 
se at håndtering av Rådyrkalvene kunne føre Ɵl at Geita ville forlate Kalven. Rapporten fra en større 
undersøkelse i Øsƞold viser også at deƩe har en god effekt og deƩe er noe vi ønsker å fortseƩe med. 

 

 

 

  



Årsberetning for Fiskeutvalget 2024 
 

Sommerfiskekonkurranse  

Fiskeutvalget arrangerte årets sommerfiskekonkurranse den 4. juni. Konkurransen ble gjennomført i 
strålende vær, og vi hadde 27 deltakere. Det ble en svært vellykket dag med godt fiske, hvor 
deltakerne Ɵl sammen fanget 102 abborer og 5 ørreter. 

Isfiskekonkurranse  

Dessverre måƩe vi avlyse årets isfiskekonkurranse grunnet uforutsigbare værforhold. Plutselig 
mildvær førte Ɵl for mye overvann, noe som gjorde det uforsvarlig å gjennomføre konkurransen. 

Stamfiske  

Også i år har fiskeutvalget deltaƩ i stamfiske av sjøørret og laks i Selvikelva. Det har vært en god 
sesong med mye floƩ fisk som har gåƩ opp i elva. Hellefoss Klekkeri har ivaretaƩ genmaterialet for 
videre bevaring og forvaltning. 

Fiskeutseƫng  

Vi ønsker Ɵlbakemeldinger fra ivrige fiskere angående vann som kan ha behov for utseƫng av ørret i 
årene som kommer. Ta gjerne kontakt med fiskeutvalget dersom dere har forslag eller observasjoner 
som kan bidra Ɵl en bedre fiskebestand. 

Vi takker alle deltakere og bidragsytere for innsatsen i året som har gåƩ og ser frem Ɵl et nyƩ 
spennende fiskeår! 

 

Med vennlig hilsen, Fiskeutvalget 

 



 

 

 

  

 



 

  



 

  



Handlingsplan 2025 

Aktivitet Mål Dato 

Medlemmer Revejakt med hund Januar- April 

Fiskekonkurranser Pilkekonkurranse 16. Februar 

Årsmøte Informasjon om foreningen 19. Mars 

Ungdomsarrangement Beverjakt April 

Dugnad Suluvannshytta April-Juni 

Dugnad Drone, redd en rådyrkalv Mai-Juli 

Ungdomsarrangement  Leirdue skyting Mai/Juni 

Fiskekonkurranser Fiskekonkurranse sommer Juni 

Leirdue skyting Eplerød, klubbmesterskap August 

Dugnad Settefisk September 

Kurs/Foredrag Årlig foredrag/kurs for å øke 
interesse mhp jakt og fiske. April 

Ungdomsjakt Ungdomsjakt rådyr November/Desember 

 
 

 

 

  



 

 



 

Innkomne saker 
 

Sak 1: Forslag om å se på om det går an å få Ɵl en gytebekk i Borgen Langevann. 

             Styretes innsƟlling: Styret ønsker i løpet av 2025 å utrede deƩe. Vi vet ikke hva det       

             innebærer med tanke på søknader, kostnader og  

             om det i det hele taƩ er mulig. 

  



Valgkomiteens forslag til årsmøte 2025  
Styret:  

Ove Lersveen Leder 2024-2025  

  Kasserer    

Anders August Johansen Nestleder 2025-2026  

Kristian Haugen Sekretær 2024-2025  

Odd Petter Skatrud Styremedlem 2025-2026  

Marius Vassmoen Styremedlem 2025-2026  

Terje Søsveen Utvalgsleder fisk 2025-2026  

Stian Brenden Johansen Utvalgsleder ungdom 2025-2026  

Lars Petter Sundve Utvalgsleder viltpleie 2025-2026  

Monica Waldal Kvinnekontakt 2024-2025  

Daniel Weberg Data ansvarlig 2024-2025  

Kristian Sundve  Varamann 2024-2025  

Jørgen Bamrud Varamann 2025-2026  

Fiskeutvalget:  

Terje Søsveen Leder 2025-2026  

Ola Søsveen   2024-2025  

Magnus Junge Andersen   2025-2026  

Jørn Olav Nilsen   2024-2025  

Arild Løken   2025-2026  

Viltpleieutvalget:  

Lars Petter Sundve Leder 2025-2026  

Marius Vassmoen   2024-2025  

Kristian Sundve   2024-2025  

Hans Martin Fallan   2025-2026  

Ove Lersveen   2024-2025  

Magne Myrseth   2025-2026  

Lerdueutvalget:  

Anstein Schwenke Leder 2025-2026  

Ungdomsutvalget:  

Stian Brenden Johansen Leder 2025-2026  

Valgkomite:  

Odd Petter Skatrud Leder 2024-2025  

Terje Hasselø   2024-2025  

Oppsyn:  

Bjørn Martin Bamrud   2025-2026  

Lars Petter Hansen   2024-2025  

Geir Arild Romset   2025-2026  

Vegard Holm   2024-2025  

Revisor:  

Hans Martin Fallan   2024-2025  

Per Hoff   2025-2026  

 

 


